
Klepp kommune
KLEPPELUNDEN SKULE

Lunden 3

4351 Kleppe
Fau.kleppelundenskule@gmail.com

Møtereferat- FAU Kleppelunden skule

Møtedato: Torsdag 26.09.24 Møtetid: 20.00-21.30 Møtestad: Kleppelunden skule
Deltakere:
1B - Hanne Svanes Kristiansen
2A - Pål Pollestad (KFU)
2A - Brita Garpestad (Vara SU/SMU)
3A - Maren Borsheim
3B - Olav Lura (Leder)
4A - Elisabeth Bærheim
5A - Belinda Voldsund Værnes (SU/SMU)
6A - Gry Merete Mellemstrand (Kasserer)
6B - Stig Penne (Nestleder)
Rektor - Kariann F Leikanger

Ikke møtt:
7A - Renate Kydland (Sekretær)
2A - Nazli Daud
4B - Camilla Larsen Meland

Saksliste

Sak nr. Sak Ansvar Frist

24/25 - 12

Godkjenning av innkalling 26.09.2024 og referat 22.08.2024

● Representant for 4B, Camilla Larsen Meland, var ikke innkalt. Hun vil bli
innkalt fremover. Ellers ingen innvendinger på innkalling og referat.

24/25 - 13

FAU leders tid - September

● Orienterte om økonomi

● Kommunikasjon - FAU representantene på hvert trill oppretter en
kommunikasjonsplattform mellom FAU og foreldrerepresentantene. Det kan
være for eksempel være en Spond- eller Messenger gruppe. Dette gjøres for
å legge til rette for kommunikasjon mellom FAU-representantene og
foreldrekontakter. Administrasjonen sender FAU en liste over
foreldrekontakter.

● Lærernes dag (5.okt.) - Vi ble enig om å steike lapper til lærerne før
skolestart fredag 4. oktober. Maren ordner lapperøre. Stig ordner tilbehør.
Olav ordner takke. Olav og Stig steiker på personalrommet om morgenen.

● Natteravn 7. trinn - Tar vi neste møte
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24/25 - 14

Vedta møteplan for FAU Kleppelunden Skule 2024/25

● Torsdag 24. oktober

● Torsdag 28. november

● Torsdag 9. januar

● Torsdag 13. februar

● Torsdag 20. mars

● Torsdag 24. april

● Torsdag 5. juni

Møteplan vedtatt - møtestart 1900.

Belinda ordner Spond gruppe til FAU-medlemmene.

24/25 - 15

Rektors tid - september

● Oppstart på skolen

○ De første to ukene opplevdes ganske gode. Til tross for masse nytt
for alle, både voksne og barn, så gikk det bra. Etter hvert så er
relasjonene blitt sterkere, og elevene blitt tryggere. Dette har vært
veldig positivt for de aller fleste, men har og gitt oss flere
utfordringer. De aller fleste har funnet seg godt tilrette, og mye er på
plass i klassene. Vi har endra litt på tilsette, fordi det har vore behov
som må dekkast. Bokmål - nynorsk - svært uheldig!

○ Språket - bekymringsverdig

○ Dårlige vaner - bekymringsverdig

○ Uteområdet - irriterende at ikke alt er på plass, apparat som ikke har
fungert eller vært særdeles utfordrende.

○ Stort sett i orden inne, men ennå litt igjen før alt er helt på plass.

○ Svært fornøyd med de ansatte - her har vi flinke folk. Vi visste det
ville bli travelt å starte ny skole, men det har nok likevel vært i
overkant av hva vi hadde forventet.

○ Fortsatte har til nå stort sett vært positive i kontakt med oss, og vi
har fått mange lovord av mange.

○ Har hatt svært mange møter med foresatte.

○ Er en del elever som springer inn i friminutta, blir litt tull av det.

○ Har nå startet med TL i noen friminutt, det var veldig kjekt og godt
engasjement.

○ Men - det digitale har vore ei stor utfordring! …skal være nesten i
orden nå…
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● Trygt og godt skolemiljø

○ Dette jobber vi med hver dag! Det er elever som ikke har så lyst til å
gå på skolen, fordi det har vært episoder. Vi har startet 3
aktivitetsplaner, der det er vi som har sett behovet for dette - samt
tiltaksplaner rettet mot elever som utfordrer

○ Vi er mange voksne ute i friminutta, området er delt opp i 6, så har
vi flere elever som har ekstra tilsyn/frimerke.

○ Utfordring med individ kontra gruppe.

○ Planen vår for trygt skolemiljø.

○ De tilsette er opptatt av å møte barna på en god måte, og bruker
trinn tiden sin til å dele og hjelpe hverandre til dette.

● Økonomi

○ Vi har ikke fått rammer for neste år ennå, så vi vet ingenting om
hvordan det vil se ut.

○ Sånn som det er nå i Klepp, får vi ikke noe ekstra selv om det er
elever som trenger 1 til 1 - delt ut flatt.

○ Vi handler for store summer. Har bestemt oss for digitalt læreverk
Skolen. Så kjøper vi inn matematikk bøker og norskbøker.

○ I de andre fagene har vi kjøpt inn flere verk, som inspirasjon.

○ Det er og ønske om noen andre digitale læremidler som vi vurderer.

○ Har fått 500.000 til læreverk - det dekker ikke behovet.- ca 200.000
bare i matematikk.

○ Det kjøpes og leker og spill til SFO, og de minste trinnene. Utstyr til
gymsal og kunst og handverk, uteleik osv.

● Allergier

○ Nøtteallergi - vi har tatt vekk beskjeden om nøttefri skole - nye
retningslinjer. Men vi tar hensyn!

○ Det kan være mye å ta hensyn til med mat, men det merkes nok best
i SFO og i mat og helse.

● Læringsbrett - hva er sperret?

○ Youtube - hadde skjedd ein feil i alt datatrøbbelet, men skal vere
sperra nå

○ Akkurat nå har alle elever sperre på YouTube, seksuelt og voldelig
innhold + Kriposlisten over farlige nettsteder.

○ I begynnelsen av oktober ruller vi ut et nytt filter til alle elevene.
Dette blokkerer mye mer, alt fra gambling, seksualisert innhold,
vold, reklame, sosiale medier, extreme ting, phising, spam, malware
osv. Dette filteret blokkerer dette innholdet på iPaden både på
skolen og hjemme. Det nye filteret setter også alle søk på nettverk i
safe mode som gjør at ingen søkeresultater på google skal ha
farlig/skadelig innhold.
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● Sykefravær

○ Vi har dessverre og fått kjenne på dette. Ingen langtidssyke, men det
har vært en del sykdom. Fått tak på 3 vikarer, ellers så bytter vi
rundt. Ledelsen har vært en del vikar nå i oppstarten, men det må vi
redusere. Det er utfordrende til tider både å dekke opp i klasserom,
enkeltelever og alle vaktene ute i friminuttene.

● Annen generell informasjon

○ Reflekskonkurranse. FAU oppfordres til å komme med premier.
Trinn, klasse bør premieres. Trygg skolevei. Lærere lager lister og
sjekker “oppnåelse”-

○ Personalet skal ha kurs, hvordan håndtere og forebygge vold

■ Det er meldt 40 avvik til nå i år.

■ Oppfordres til å fortsette å rapportere.

24/25 - 16

Vedtekter - FAU Kleppelunden skule

● Godkjenne vedtekter

○ Ingen innvendinger til vedtakene og de ble vedtatt. Leder sender
dem til rektor som sørger for at det blir gjort tilgjengelig på skolen
sin hjemmeside..

24/25 - 17

Tilbakemeldinger fra foreldremøte

Her er en oversikt på tilbakemeldinger foresatte ønsker FAU skal fokusere
på. De forskjellige punktene ble diskutert og FAU vil bruke de neste møtene
på å legge opp en plan på hvor vi ønsker å bruke ressursene. Trygg
skolevei/reflekskampanje og 17.mai er de to punktene hvor det har vært
størst diskusjon rundt.

● 17. mai.

○ Ta kontakt med FAU på Bore og Kleppe for å avklare hvordan vi
organiserer dette.

○ Settes opp som egen sak i neste FAU møte

● Aktivitetskvelder, sosiale aktiviteter - klassekontakter arrangerer dette

● Trygt og god skolemiljø - diskutert under Rektors gjennomgang

● Trygg skolevei - se eget punkt

● Reflekskonkurranse - FAU vil sponse premier

● Inkludering og mangfold

● Arrangere foreldremøter med gode foredragsholdere

● Gatecup

● Sykkelprøve

● TV-aksjon

● Juleavslutning med sang og skuespill for foreldre - lite realistisk at dette blir
gjennomført i år da dette krever mye av lærerne

● Skolekorps
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24/25 - 18

Lage lister/mal for oppgaver som skal gjøres

● Det er kommet inn gode forslag fra foresatte om hvordan vi kan engasjere
foresatte med å fokusere på hva de kan bidra med.

○ Belinda og Elisabeth lager et forslag til struktur til neste FAU-møte.
Her vil det også være forslag til aktiviteter.

24/25 - 19

Trygg skolevei

● Foresatte har kommet med innspill om gangfelt og belysning kryss ved
Kjøpmannsbrotet

○ Leder kontakter kommunen og hører om “alt er som det skal være”

● Administrasjonen har blitt kontaktet av foresatte og naboer som ser elever
krysse veien ved rundkjøringen inn til skolen. Denne veien er forbudt for
gående og syklende. Det er fare for ulykker om elevene krysser denne veien
og ikke bruker en av undergangene.

○ Rektor har sendt ut melding til alle foresatte og bedt dem å snakke
med barna sine.

○ FAU avventer og tar dette opp som en sak i fremtidige FAU møter
om det ikke blir en bedring på det.

24/25 - 20

Leksefri skole

● Ta stilling til forslag om leksefri skole. Ifølge forskning viser det ikke gir
mer læring for barna med hjemmelekser

● Utsatt til neste møte.

24/25 - 21

Skolefrukt

● Rektor informerte om noen grunner til at skolen ikke har valgt å prioritere
skolefrukt. Dette var blant annet at det tar mye tid for administrasjonen og i
en oppstart av en ny skole så er det andre området de ønsker å fokusere på.
Erfaringsmessig så har det også vært behov for mye returer og det krever
administrasjon. Frukten krever også kjølig oppbevaring, noe som skolen p.t
ikke har plass til.

● FAU støtter skolens valg om å ikke ha skolefrukt på nåværende tidspunkt

24/25 - 22

Annet

● KFU

○ Natteravn - 7. klasse gå alene

○ Foreldrekveld på ungdomsskolen - lagt ut på skolens hjemmeside

● Neste møte Torsdag 24. oktober kl 19:00

Referent
Stig Penne
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